



圖例

LEGEND

起點 / 終點
Starting Point / Finishing Point



由維多利亞公園至添馬政府總部的遊行路線(下午3.00至下午6.00)
Routing of Public Procession from Victoria Park to Central Government Offices at Tamar (from 3.00pm to 6.00pm)

由金鐘道政府合署至干諾道西近朝光街的遊行路線(下午6.00至凌晨2.00)
Routing of Public Procession from Queensway Government Offices to Connaught Road West near Chiu Kwong Street (from 6.00pm to 2.00am)

由添馬政府總部至干諾道西近朝光街的遊行路線(下午7.00至下午10.30)
Routing of Public Procession from Central Government Offices at Tamar to Connaught Road West near Chiu Kwong Street (from 7.00pm to 10.30pm)

由添馬政府總部至干諾道西近朝光街的遊行路線(下午7.00至下午10.30)
Routing of Public Procession from Central Government Offices at Tamar to Connaught Road West near Chiu Kwong Street (from 7.00pm to 10.30pm)

圖一
Figure 1

2012年7月1日公眾遊行路線
Public Processions on 1 July 2012



運輸署
Transport Department

© 地圖版權屬香港特區政府
經地政總署署長准許複印
© The Government of the Hong Kong SAR
Map reproduced with permission of the Director of Lands